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Radny Łukasz Gibała złożył interpelację w sprawie pozwolenia na budowę na kilku działkach przy ul.

Kujawskiej. Do planowanej inwestycji uwagi i zastrzeżenia wielokrotnie składali mieszkańcy.

Podnoszono między innymi, że projektowany budynek może doprowadzić do zacienienia

istniejących nieruchomości, a także że dojdzie do wycięcia szeregu wartościowych i okazałych

drzew. Z uwagi na znaczną liczbę podmiotów będących stronami w sprawie, podmioty te

zawiadamiane były za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej. Jednakże, jak twierdzi

radny, struktura demograficzna mieszkańców w tym rejonie Krakowa uzasadnia przypuszczenie,

że znaczna część osób zainteresowanych nie była w stanie dowiedzieć się o możliwości kontroli

wydawanej decyzji, ani o samym fakcie wydania pozwolenia na budowę, a to w związku z tym,

że nie korzystają one z Internetu. Zatem możliwość obrony swoich praw przez strony

postępowania miała charakter w dużej mierze fikcyjny i nie doszło do obiektywnego

skontrolowania projektu budowlanego. Radny pyta, z jakiego powodu, mimo próśb ze strony

mieszkańców, zaniechano zawiadamiania stron o podejmowanych czynnościach związanych z

wydawaniem pozwolenia na budowę oraz czy po realizacji projektowanej inwestycji mieszkańcy

okolicznych budynków będą mieli dostęp do światła słonecznego w minimalnym wymiarze

przewidzianym przepisami?
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